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              ROMÂNIA 
           JUDEŢUL OLT        
    CONSILIUL LOCAL AL    
 MUNICIPIULUI CARACAL   

PROCES-VERBAL 
 

Încheiat astăzi 30.09.2019 la Şedinţa ordinară a Consiliului local 
 

 Şedinţa a fost deschisă de secretarul municipiului Caracal, Rădescu Viorel Emil, care a făcut 
prezenţa, arătând că sunt prezenţi 17 consilieri locali din cei 19 consilieri locali aleşi.  
 Având în vedere prevederile art. 133 alin. 1, art. 134 alin. 1 lit. a, art. 137 alin. 1 din O.U.G. nr. 
57/2019 secretarul municipiului arată că şedinţa se poate desfăşura în condiţii legale având în vedere 
numărul consilierilor prezenţi. Şedinţa a fost convocată de Primarul municipiului Caracal prin adresa 
nr. 47207/25.09.2019 în baza Dispoziţiei nr. 663/25.09.2019. 

 Ca preşedinte de şedinţă a fost propus domnul consilier Bușică Alexandru propunerea fiind 
aprobată în unanimitate.  

Domnul secretar supune spre aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 
30.08.2019, acesta fiind votat în unanimitate. 

Preşedintele de şedinţă  dă cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi. 
Domnul Primar, dă citire ordinei de zi care a fost completată. 
Preşedintele de şedinţă supune la vot ordinea de zi, cu completările ulterioare, aceasta fiind 

aprobată cu 16 voturi pentru. 
Se trece la discutarea ordinei de zi. 
 
1.Proiect de hotărâre nr. 192/24.09.2019 referitor la înlocuirea reprezentantului U.A.T. 

municipiul Caracal în Adunarea Generală a Asociaţiilor din cadrul Asociaţiei GAL INIMA 
ROMANATIULUI este prezentat de domnul consilier Vîrban Titu care arată că proiectul a primit aviz 
favorabil în comisia de specialitate.   

Domnul viceprimar: propun ca reprezentantul consiliului local în cadrul Asociaţiei GAL 
INIMA ROMANATIULUI să fie domnul Dan Toma, fac această propunere pentru că sunt două 
proiecte care sunt în derulare aici, iar cei doi manageri de proiect sunt subalternii domnului Dan Toma 
și el poate să îi coordoneze și să urmărească mai bine acest proiect. 

Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

2.Proiect de hotărâre nr. 193/24.09.2019 referitor la desemnarea membrului supleant în 
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „OLT-ECO” este prezentat de domnul 
consilier Vîrban Titu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul viceprimar: propun ca membru supleant în Adunarea Generală a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară „OLT-ECO” să fie domnul director Tudor Cătălin. 

   Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
          3.Proiect de hotărâre nr. 194/24.09.2019 referitor la numirea reprezentanţilor U.A.T. 
municipiul Caracal în Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară de Utilităţi 
Publice pentru Serviciul de Alimentare cu Apă şi de Canalizare OLTUL este prezentat de domnul 
consilier Vîrban Titu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul viceprimar: propun ca membru titular pe domnul consilier Nicolae Ninel și ca membru 
supleant pe domnul Cernat Răzvan. 

Domnul consilier Ștefănescu Smarandache Niculae: domnule secretar în R.O.F. -ul Consiliului 
local al municipiului Caracal noi avem prevăzut și am și votat, că reprezentarea în consiliile de 
administrație acolo unde consiliul local este membru se face respectând algoritmul rezultat în urma 
alegerilor locale, vă rog să faceți un proiect ca să modificăm acel regulament dacă nu ținem cont de el. 

Domnul secretar: având în vedere Codul Administrativ, urmează sa facem un nou regulament 
pentru consiliul local.   

Supus la vot, prin vot secret, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 14 voturi pentru și 1 
vot împotrivă. 
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4.Proiect de hotărâre nr. 195/24.09.2019 referitor la îndreptarea unor erori materiale 

strecurate în cuprinsul H.C.L. nr. 131/17.09.2019 privind aprobarea listei de repartizare a unui număr 
de 55 locuinţe pentru tineri construite din fondurile Agenţiei Naţionale pentru Locuinţe în regim de 
închiriere în municipiul Caracal, în anul 2019 este prezentat de domnul consilier Vîrban Titu care arată 
că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

5.Proiect de hotărâre nr. 196/24.09.2019 referitor la prelungirea contractului de delegare prin 
concesiune a gestiunii serviciului public de salubrizare este prezentat de domnul consilier Vîrban Titu 
care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

6.Proiect de hotărâre nr. 197/24.09.2019 referitor la transformarea unor posturi și modificarea 
corespunzătoare a Anexei la HCL nr. 131/2018 – Stat de funcții al Centrului Municipal Creșe 
Caracal și Anexei nr. 2 la HCL nr. 21/2012 – Stat de funcții al Centrului de zi Cristina Caracal este 
prezentat de domnul consilier Vîrban Titu care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de 
specialitate. 

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

7.Proiect de hotărâre nr. 198/24.09.2019 referitor la transformarea unui post prevăzut cu 
funcție publică de execuție și modificarea corespunzătoare a Anexei nr. 1 la HCL nr. 120/2019 – Stat 
de funcții al Primăriei municipiului Caracal este prezentat de domnul consilier Vîrban Titu care 
arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 
8.Proiect de hotărâre nr. 199/24.09.2019 referitor la amplasarea operei de artă, donată de 

domnul Doldurea Ion, realizată de artistul vizual Marcel Voinea – bust din bronz masiv al haiducului 
Iancu Jianu pe strada Iancu Jianu (vis-à-vis de Casa Memorială “Iancu Jianu”) din Municipiul Caracal 
este prezentat de domnii consilieri Dimulescu Virgiliu Dan și Cernat Costin Șerban care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisiile de specialitate.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

9.Proiect de hotărâre nr. 200/24.09.2019 referitor la aprobarea delegării serviciului public de 
iluminat al Municipiului Caracal este prezentat de domnul consilier Cernat Costin Șerban care arată că 
proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate.  

Domnul Cernat Răzvan: cum am explicat și în comisiile consiliului local prin reabilitarea 
sistemului de iluminat public în anul 2016 au fost înlocuite 1782 de corpuri de iluminat care erau pe 
lămpi cu vapori de sodium și mercur ce consumau destul de mult la vremea aceea cu corpuri de 
iluminat led. Proiectul a fost realizat în două luni de zile, plata efectuându-se pe o perioadă de 5 ani de 
zile în rate egale. O rată este undeva la 68 mii lei. 

 Domnul primar: apropo de cei care spun că nu am făcut nimic în oraș. 
Domnul Cernat Răzvan: prin înlocuirea acestor lămpi am considerat că nu mai este nevoie de 

un contract de mentenanță, lămpile având o perioadă de 2 ani garanție, orice defecțiune era suportată 
de cel care a efectuat investiția. Anul trecut am avut un control de la A.N.R.S.C. pe tema iluminatului 
și a dezinsecției, a deratizării și dezinfecției. În urma controlului ni s-a spus că, conform legii există 
două posibilități, ori ne cream un serviciu local al primăriei pentru iluminatul public ori trebuie 
concesionat serviciul. Același lucru trebuind să se întâmple și pentru dezinsecție, deratizare și 
dezinfecție. Pentru cele din urmă după cum știți tot printr-o hotărâre a consiliului local am completat 
contractual de concesiune cu A.D.P.P.-ul, iar pentru iluminat am fost obligați, noi am crezut că facem 
un lucru bun că nu mai cheltuim bani prin mentenanță. Legea spune că trebuie să te încadrezi într-una 
din cele două situații și am fost obligați să întocmim un studio de fezabilitate cu o firmă specializată, 
caiet de sarcini, regulament de funcționare și să scoatem la licitație în viitor concesiunea iluminatului 
public. Controlul a fost anul trecut în noiembrie și am tot lungit-o, am înaintat către consiliul local SF-
ul, caietul de sarcini undeva la sfârșitul lunii iunie, tot ca urmare a unei reveniri a A.N.R.S.C.-ului, 
pentru că nu am îndeplinit măsurile care le dispuseseră în luna noiembrie, anul trecut. După licitație 
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această concesiune înseamnă că se va plăti o anume sumă către firma care va câștiga, firma având 
obligația să îmbunătățească sistemul de iluminat prin montarea lămpilor cu led în zonele care nu au 
fost prinse în proiectul initial, tot în cadrul caietului de sarcini avem și realizarea iluminatului pentru 
sărbători dar nu este obligatoriu și în funcție de banii alocați în fiecare an prin solicitare. Singurul lucru 
pe care îl plătim după licitație pentru concesiune este taxa lunară pentru întreținere și banii pentru 
investițiile pe care le vor realiza ei dar tot pe o perioadă de 5 ani. În acest moment nu avem contract de 
mentenanță, în 2019 singurii bani care i-am plătit pe mentenanță pentru sistemul de iluminat au fost 
banii pentru montarea instalațiilor de sărbători pe străzile principale din municipiu. Montarea și 
demontarea însemnând undeva la 60 mii lei cu TVA. 

 Domnul consilier Pavel Cristian: în concluzie, ați analizat dacă înființarea unui serviciu ar fi 
fost mai eficientă decât concesionarea? 

Domnul primar: am analizat și costurile erau mai mari dacă înființam acest serviciu. 
Domnul consilier Ilin Radu-Mihail: vi s-a explicat și în comisie același lucru.  
Domnul consilier Pavel Cristian: ați făcut o afirmație extrem de gravă și rog să se consemneze 

în procesul verbal al ședinței faptul că am fost jignit, eu dacă am întrebat, întreb și pentru cetățeni, 
comisiile sunt strict pentru noi. 

    Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 16 voturi pentru. 
 

10.Proiect de hotărâre nr. 201/24.09.2019 referitor la aprobarea rectificării Bugetului general 
de Venituri și Cheltuieli și modificarea listei de investiții pe anul 2019, al Municipiului Caracal este 
prezentat de domnul consilier Ionescu Dan Valentin care arată că proiectul a primit aviz favorabil în 
comisia de specialitate.  

Doamna consilier Popescu Luminița: vă voi readuce în atenție problema burselor școlare, 
săptămâna trecută domnul primar a convocat o ședință extraordinară, mă așteptam să aibă în atenție 
problema acestor burse, având în vedere faptul că dacă până anul trecut acestea se acordau doar dacă 
exista buget prevăzut, recent a fost promulgat proiectul de modificare a legii educației prin care 
consiliile locale sunt obligate să acorde elevilor burse. Deși nu am participat și am absentat motivat de 
la acea ședință pentru că înainte de toate sunt profesor și nu pot lipsi de la ore, m-a intrigat faptul că s-a 
propus cheltuirea unor sume exorbitante pentru construirea unui foișor, respectiv un giratoriu în sumă 
de 8 miliarde lei vechi, respectiv 5 miliarde lei vechi. Îmi amintesc că în urmă cu 2 doi ne-am propus 
înființarea unui adăpost pentru câinii comunitari, costurile ajungeau la 9 miliarde lei, domnul primar a 
considerat că suma este foarte mare, primăria nu are bani pentru acest lucru și ca atare nu s-a făcut 
nimic în acest sens. Domnule primar, considerați investițiile acestea absolut necesare în condițiile în 
care vă mărturisesc că m-am săturat să fiu oprită de locuitorii municipiului Caracal pe stradă și 
apostrofată că noi consilierii nu facem nimic în timp ce orașul se degradează, străzile s-au distrus, 
gunoaiele ne acoperă, apropo de serviciul de salubritate, nici nu contează cine îl administrează că 
oricum mizeria ne-a copleșit, crede-ți că este necesar să facem asemenea risipă? Recent am aflat că 
parlamentarii au depus un proiect prin care vor să modifice legea cu privire la actele de stare civilă și 
vor permite efectuarea căsătoriilor și în alte spații în afara sediului primăriei. Care este rostul acestor 
cheltuieli și vă rog să ne spune-ți când va fi ședința extraordinară în care dumneavoastră pentru că 
sunteți preocupat de educația copiilor, veți face ceva în sensul acesta și își vor primi drepturile care le 
merită? 

Domnul primar: doamna consilier, nu este problema mea că dumneavoastră sunteți o intigrantă, 
dumneavoastră sunteți intigrantă de câteva lucruri, v-am explicat de atâtea ori, eu nu cred că ar trebui 
să vă erijați într-o persoană care cetățenii vin la dumneavoastră și se plâng de problemele orașului, 
vreți să vă faceți o campanie mascată, nu cred că este momentul să o facem aici în ședința de consiliu. 
Toate lucrurile care le-am dezbătut aici împreună cu consilierii locali am căzut de acord să facem sau 
să nu facem anumite lucruri însă dacă prezentați lucrurile numai din punct de vedere al cifrelor și 
încercați să le manevrați în așa fel încât oamenii să înțeleagă altceva, nu este vina mea. Am spus foarte 
clar de ce consider și am venit cu acest proiect de hotărâre legat de casa căsătoriilor, este un bazin care 
nu se folosește de atâta timp, este un bazin care ar necesita o investiție foarte mare dacă l-am reabilita, 
este un proiect care a primit autorizația comisiei de monumente, acolo își dau foarte greu acceptul 
pentru proiecte în general și deliberează un timp foarte îndelungat. Investiția nu se ridică la acea sumă, 
v-am explicat de atâtea ori și v-a explicat și domnul director de la tehnic. Acolo este un preț estimativ 
care cuprinde studiul de fezabilitate, proiectul și lucrarea în sine, încă nu s-a licitat, am spus de ce este 
oportun acest lucru, majoritatea tinerilor vor să se desfășoare aceste ceremonii în aer liber și tot duc 
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către restaurantele din oraș iar legea nu permite lucrul acesta, noi deocamdată respectăm legea în 
vigoare. Atunci mi s-a părut oportun acest lucru, el nu se va ridica cu siguranță la sumele acestea și 
vom spune oamenilor exact suma care se va cheltui. O parte din noi am considerat că este un lucru 
oportun. Cu adăpostul de câini, eu nu știu ce calcule v-ați făcut dumneavoastră legat de 9 miliarde lei, 
noi am făcut niște socoteli foarte stricte de mai multe ori, ne-am raportat la adăpostul de la Balș și de la 
Corabia care s-a făcut de câțiva ani, la început nu am fost de acord să cheltuim atât, noi făcusem un 
calcul să cheltuim 20 miliarde și am spus de atâtea ori că, dacă la spital nu ne-am permis să dăm 
această sumă cum sp o dăm pe niște câini. Dar legea a demonstrat că fără acest adăpost nu putem să 
mergem mai înainte, sunt foarte m ulți câini în oraș, ați văzut foarte bine noi am încercat, am făcut un 
contract cu o firmă de lângă București care avea încheiate contracte cu 86 de primării din țară și 
datorită fostei senatoare doamna Cristina Anghel s-a întrerupt acel contract luaseră în jur de 300 de 
câini din centru și începuse să se cunoască, adică nu prezentați aici lucrurile ca și când noi suntem niște 
diabolici, iar dumneavoastră veniți ca un salvator în alb să salvați orașul pentru că nici pe departe nu 
este vorba de acest lucru. Haideți să fim un pic mai raționali, eu zic că oamenii care lucrează în 
primărie își aduc aportul și sunt oameni cinstiți, onești, corecți, ei sunt profesioniștii noștri de aici și eu 
vă spun că nimeni nu și-ar permite să semneze vreun act care nu este legal. Nu mai prezentați lucrurile 
în felul acesta. Legat de burse, sigur că ne interesează copii din școlile noastre și eu am copil la școală 
și sunt direct interesat, am spus asta de mai multe ori că în limita banilor pe care îi avem o să alocăm, 
dar eu vă întreb, spuneți că sunteți profesoară ați fost vreodată la centrul de excelență sâmbăta și 
duminica când noi primăria plătim pe lună o grămadă de bani 2,5 miliarde să vedeți dacă profesorii de 
acolo își fac treaba și câți elevi vin? Să nu vedeți lucrurile numai dintr-un anumit punct de vedere, eu 
am rugat pe coordonatoarea Centrului de excelență, pe doamna Ciulavu să vină acolo cu profesori 
etalon care să atragă copii olimpici, adică să degrevăm familiile de banii care îi dau la pregătire, pentru 
că aici se pregătesc, ne mândrim cu acești copii, facem lucruri importante pentru ei atât cât ne putem 
permite, asta nu înseamnă că dacă profesia dumneavoastră este profesoară trebuie să veniți și să 
condamnați lucrurile care le facem pentru oamenii din orașul nostru. 

 Doamna consilier Popescu Luminița: ca de fiecare dată domnule primar răspunsurile 
dumneavoastră sunt evazive, nu stăpâniți proprietatea termenilor, m-a intrigat, am fost intrigată nu 
intrigantă, este a doua oară în această ședință când dumneavoastră faceți aceste acuzații pe care la un 
moment dat trebuie să vi le asumați, cât despre problemele existente în oraș, fiecare dintre colegii 
prezenți astăzi ar putea să confirm, probabil aveți motivele dumneavoastră, preocupări în cu totul alte 
subiecte decât cele care ar trebui să vă intereseze, nu ați dat niciun răspuns concret. Eu nu am înțeles 
nimic din ce ați încercat dumneavoastră să explicați și nici colegii mei. Mă surprinde faptul că suntem 
aproape jumătate din membrii consiliului local sunt profesori și aștept să facem front comun și să 
obținem acele burse, cred totuși că dacă există voință vom rezolva. Nu sunt în campanie electorală deci 
vă rog foarte mult să nu interpretați situațiile acestea, îmi doresc să se facă lucruri, mi-e rușine de 
oamenii din Caracal care ridică problemele acestea pe care dumneavoastră domnule primar le vedeți, 
sunt atât de aproape de primărie și aveți posibilitatea să le constatați. 

 Domnul primar: în primul rând ar trebui să vă fie rușine de membrii din familia dumneavoastră 
care denigrează o personalitate publică fără dovezi și fără alte lucruri. 

Domnul consilier Pavel Cristian: legat de burse sunt și eu în consiliu de administrație la Liceul 
Teoretic Mihai Viteazul și faceți confuzie între Centrul de Excelență și burse sociale.  

Domnul primar: este adevărat, am prezentat că noi primăria și consiliul local și dumneavoastră 
ați fost de acord, se dau bani pentru elevii din orașul nostru pentru că nu putem despărți lucrurile, 
bursele vin dintr-un anumit domeniu iar cealaltă vine ca un ajutor din partea primăriei și a consiliului 
local, s-a invocat aici faptul că nu facem nimic pentru elevii din orașul nostru, despre asta este vorba. 

Domnul consilier Vîrban Titu: referitor la burse, a avut loc o întrunire a directorilor cu primăria 
și s-au cerut date de la școli, deci eu cred că în curând se va rezolva această problemă. 

Domnul primar: am așteptat legislația să se modifice și noi să găsim sume. 
Domnul consilier Pavel Cristian: la atac la persoană trebuie să dați cuvântul, citiți 

regulamentul. 
Doamna consilier Popescu Luminița: domnule primar, dumneavoastră se pare că nu mai aveți 

limită, eu nu mă rușinez cu familia mea, cum puteți să afirmați așa ceva? Eu mă mândresc cu familia 
mea, ar trebui ca dumneavoastră să vă rușinați, de atitudinea pe care o aveți față de mine, față de 
familia mea în fața acestor colegi. Vă rog foarte mult să vă cereți scuze pentru acuzațiile pe care le-ați 
făcut astăzi, mi-ați amenințat familia, voi face în acest sens o plângere. 
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Domnul primar: cu asta vă ocupați. 
Doamna consilier Popescu Luminița: nu mă ocup cu asta, eu am activități serioase care respectă 

moralitatea.  
  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 

 
11.Proiect de hotărâre nr. 202/25.09.2019 referitor la aprobarea structurii organizatorice și a 

statului de funcții ale Primăriei Municipiului Caracal este prezentat de domnul consilier Vîrban Titu 
care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
   

12.Proiect de hotărâre nr. 203/25.09.2019 referitor la aprobarea Studiului de fezabilitate și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţii ”Realizarea unui sistem de 
supraveghere video în municipiul Caracal” este prezentat de domnul consilier Ionescu Dan Valentin 
care arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate.  

Domnul primar: acest sistem va regla multe probleme ale orașului, dacă ne-am fi încadrat într-o 
sumă care să nu depășească limita de achiziție ele ar fi fost puse din primăvară de când le-am 
achiziționat. Faptul că montarea și celelalte componente folosite duc la o sumă prea mare și depășește 
această limită, de aceea a durat foarte mult, asta pentru cei rău intenționați care spun că nu vrem să fie 
montate. 

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 

13.Proiect de hotărâre nr. 204/25.09.2019 referitor la trecerea din domeniul public al 
municipiului Caracal în domeniul privat al municipiului Caracal a imobilului compus din teren 
intravilan în suprafață de 2050 mp este prezentat de domnul consilier Cernat Costin Șerban care arată 
că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate.  

  Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 

Se trece la discutarea proiectului de hotărâre de pe completarea ordinei de zi: 
 

 1.Proiect de hotărâre nr. 205/26.09.2019 referitor la aprobarea încheierii contractelor de 
cofinanțare cu S.C. DISTRIGAZ SUD REȚELE SRL, pentru extinderea sistemului de distribuție a 
gazelor naturale în municipiul Caracal este prezentat de domnul consilier Ionescu Dan Valentin care 
arată că proiectul a primit aviz favorabil în comisia de specialitate. 

Domnul primar: sunt oameni care stau pe diverse străzi mai noi ale orașului spre periferie și vin 
către noi și cer să facem aceste rețele și sigur că da suntem de acord, numai că regulile pe care ni le 
impun aceste societăți, ele vor ca investiția să fie a noastră și suntem de acord cu lucrul acesta, este o 
problemă de preluare a investiției, cel puțin avem o problemă de rezolvat de 5 ani pe str. Salcâmului și 
nu s-a găsit nici acum o soluție juridică de preluare a CEZ-ului a investițiilor de acolo făcute de 
primărie. DISTRIGAZ-ul nu vrea să investească decât pe străzile acolo unde au foarte multe 
branșamente, de aceea vă spun că sunt lucruri care ni le dorim dar nu depind de noi. Sigur că vrem să 
ne extindem cu aceste rețele de gaz, apă, canal, curent dar trebuie făcute în limita și regula legii.  

Supus la vot, proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 17 voturi pentru. 
 

14 .Informări, întrebări şi interpelări. 
Domnul primar: în general despre proiectele noastre și despre modul în care ele sunt 

interpretate de o parte a oamenilor pe care eu îi numesc rău intenționați. Încurajăm sensurile giratoriu 
nu din alt raționament, nu are nimeni vreun fix cu sensurile giratorii dar s-a demonstrat că aceste 
sensuri giratorii sunt benefice pentru un trafic fluent. Am mai spus, o intersecție semaforizată simplă 
duce la o mentenanță lunară între 8 și 10 milioane pe an vechi, ceea ce nu cred că este corect să 
folosim din bugetul primăriei. Acolo unde spațiul permite putem face aceste sensuri giratorii. Pe de 
altă parte când schimbăm sensul unuei străzi ne consultăm cu poliția circulației. Sensul giratoriu care 
va fi în față la Firică, cei rău intenționați au spus că este o sumă foarte mare. Nu este adevărat, este 
același principiu ca și pe proiectul cu oficierea căsătoriei. Haideți să ne punem umăr la umăr și să 
facem lucruri bune și ceea ce facem să nu mai umblăm acolo, apropo de partea de urbanism pentru că 
nu vreau să facem lucruri de mântuială și să le refacem iar peste un an. Legat de adăpostul pentru 
câinii comunitari, poate că la început mi-a fost frică să semnez sume foarte mari pentru acest adăpost, 
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apoi am înțeles că fără acest adăpost nu se poate, asta este legislația, trebuie să îl facem până la urmă. 
În iarna aceasta va fi gata, am găsit locația. 

Domnul consilier Ștefănescu Smarandache Niculae: domnule primar cred că v-ați grăbit să 
împărțiți consiliul local în două categorii, rău intenționați și bine intenționați. 

Domnul primar: nu, nu ați înțeles, nu la consilieri m-am referit, m-am referit la cei care au spus 
că nu este bine să se facă aceste sensuri giratorii, au fost voci din oraș. 

Domnul consilier Ștefănescu Smarandache Niculae: eu sunt unul dintre cei care m-am opus 
acelor proiecte dar vina nu este numai a mea că m-am opus, este și a dumneavoastră și a aparatului de 
specialitate că nu ați convins pe Ștefănescu de oportunitate. Eu am zis că nu chitie de mărgăritar ne 
trebuia, deci am încheiat discuția pe rău intenționat și pe buni intenționați. O să rog președinții de 
comisii din care eu fac parte adică de la juridic și de la cultură să convoace ședințele acestor comisii la 
ore diferite astfel încât ședința să se desfășoare în condiții normale, să nu mai dăm naștere la absolut 
nimic. Regulamentul și legea spune că consiliul local își desfășoară activitatea pe comisii și în plen iar 
noi am făcut o excepție atunci când aveam proiecte mai multe și se dezbăteau la mai multe comisii și 
am făcut dintr-o excepție o regulă. Deci obligativitatea și responsabilitatea convocării ședințelor de 
comisie legea o trimite către președintele de comisie nu o dă către domnul secretar. Domnule secretar 
este a doua lună când vă întreb de rapoartele de activitate ale reprezentanților noștri în consiliile de 
administrație. Vă întreb nu că am eu un capriciu ci este un capriciu al legii, legea îi obligă, în 
momentul în care au acceptat să facă parte din consiliile de administrație ca trimiși de noi, au acceptat 
să depună și aceste rapoarte. Să îl convocați inclusiv pe fostul viceprimar Stănescu Octavian care a fost 
reprezentantul nostru în atâtea consilii de administrație, să vină să dea un raport și pe toți cei care sunt 
în consiliile de administrație. Ne batem cu pumnul în piept că suntem reprezentanții cetățenilor, că le 
respectăm interesele, că respectăm legea iar când intrăm în detalii pe puncte și pe liniuțe vedem că nu o 
respectăm, vedem că legea forțează prea mult pe unii, respectăm legea toți. 

Domnul primar: în principiu pot să percep intervenția dumneavoastră ca fiind secretarul de vină 
că nu și-au adus rapoartele de activitate reprezentanții consiliului local în consiliile de administrație. 
Eu le-am adus la cunoștiință, nu le-am făcut scris, am mers pe buna-credință. În acest sens consilierii 
locali care nu și-au depus rapoartele de activitate sunt rugați să le depună. 

Domnul consilier Pavel Cristian: referitor la transportul elevilor în localitățile limitrofe, în 
cadrul consiliului de administrație la Liceul Teoretic Mihai Viteazul, s-a luat decizia ca pauzele să se 
scurteze cu 5 minute pentru că elevii nu ajungeau la autobuz. Același lucru s-a întâmplat și la Ioniță 
Asan. Rugămintea ar fi să analizăm dacă putem să facem niște stații de autobuz în jurul liceelor sau 
convocați transportatorii să avem o discuție și cu ei pentru că afectează procesul de învățământ, am 
discutat cu elevii, am și eu copii, este o problemă cu cinciul acela, de fapt profesorii pleacă mai 
devreme, alții mai târziu, deci totul cu 5 minute pauză, explicându-ne că trebuie de la 8 când termina 
ultima serie să se ajungă la 7:30 că așa sunt ... , de ce nu ar putea să fie niște stații mai aproape să se 
ducă la ora 8 sau ceva de genul acesta în discuții cu transportatorii? 

Domnul consilier Vîrban Titu: noi am vorbit asta cu colegii de la Mihai Viteazul și am vorbit cu 
Consiliul Județean Olt. 

Nemaifiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă, domnul consilier Bușică 
Alexandru declară închise lucrările şedinţei ordinare. 
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